
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 18. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 5
Forslag til folketingsbeslutning om legalisering af medicinsk cannabis.
Af Carolina Magdalene Maier (ALT) m.fl.

Spørgsmål 4
Vil ministeren kommentere artiklen ’Overlæge kritiserer myndigheds notat om
medicinsk cannabis’ fra Information den 17. december 2015? Ministeren be-
des særligt redegøre for, hvilke inklusions- og eksklusionskriterier for viden-
skabelige artikler om cannabis til medicinske formål, som ligger til grund for
de medtagne artikler i notatet. Ministeren bedes tillige forholde sig til kritikken
fra Tina Horsted af, at notatet blander tingene sammen ved at forholde sig til
både rekreativt og medicinsk brug af cannabis.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carolina.Maier@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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